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ZÁPIS č. 8 

 
ze zasedání zastupitelstva městyse Čachrov, konaného dne 7. 9. 2023 od 19.00 hodin 

v Kunkovicích „U Sikstů“ 

 

Přítomni: dle prezenční listiny 9 členů ZM 

Hosté: Ing. I. Šillar, Mgr. M. Kotěšovcová 

Zapisovatel: Lenka Hřebcová 

Ověřovatelé zápisu: Ing. V. Valeš, J. Brůha 

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Zpráva starosty o činnosti úřadu 

3. Představení studie rekonstrukce ZŠ a MŠ Čachrov 

4. Zpráva o zahájení nového školního roku a činnosti školy 

5. Možnost koupě objektu čp. 7 v Čachrově 

6. Výběr dodavatele nového nákladního automobilu nosiče kontejnerů 

7. Organizační záležitosti společnosti Pošumavská odpadová s.r.o. 

8. Smlouva č. 1220900003 o poskytnutí podpory ze SFŽP ČR   

9. Volba nového člena finančního výboru 

10. Rozpočtové opatření č. 5/2023   

11. Různé 

12. Diskuse 

13. Závěr 

 

ad 1) Starosta městyse J. Bejvl zahájil zasedání a konstatoval, že zastupitelstvo je usnášení 

schopné a přivítal přítomné hosty. Zapisovatelkou jmenoval paní Lenku Hřebcovou, na 

ověřovatele zápisu navrhl Ing. V. Valeše a J. Brůhu a seznámil přítomné s programem zasedání. 

Program a ověřovatelé navrženo schválit. 

Schváleno 9 hlasy 

 

ad 2) Starosta seznámil přítomné s činností úřadu od posledního zasedání: 

Byla uzavřena veřejnoprávní smlouva a vyplacen příspěvek ve výši 70 000,- Kč 

Římskokatolické farnosti Čachrov. 

Byla uzavřena veřejnoprávní smlouva a vyplacen příspěvek ve výši 10 000,- Kč V. Maršálkovi. 

Nadále pokračuje realizace akce „Úpravy vodojemu a vodovod Bradné“, práce probíhají dle 

předpokladů.  

Byla dokončena realizace akce „Oprava vstupního schodiště ZŠ a MŠ Čachrov“. 

Městysi byla vyplacena dotace ve výši 1 600 000,- Kč na akci „Modernizace školní kuchyně 

v ZŠ a MŠ Čachrov“. 

Zastupitelstvo vzalo zprávu na vědomí. 

 

ad 3) Představení studie rekonstrukce ZŠ a MŠ Čachrov – letos oslavíme výročí 85 let od 

otevření budovy, některé instalace jsou ještě původní a opravovalo se vždy jen to nejnutnější. 

Na různé opravy jsou vypisovány dotace, ale podmínkou žádosti je projekt a stavební povolení. 

Abychom postupovali koncepčně, byla zpracována studie, kterou představil její zpracovatel 

Ing. Šillar. V rámci rekonstrukce by došlo k výměně všech instalací, změnu vytápění, využití 

fotovoltaiky, zajištění bezbariérovosti, využití půdních prostor atd. Cena je odhadována na cca 
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75 000 000,- Kč, rekonstrukci je možné rozdělit do několika etap tak, aby nebyla omezena 

výuka. Maximálně by se využívalo dotací, které jsou v současné době 80 – 90 %.  

Po krátké diskuzi vzalo zastupitelstvo na vědomí s tím, že do příštího zasedání je možno uplatnit 

další podněty a připomínky.   

 

ad 4) Zprávu o zahájení nového školního roku a činnosti školy přednesla ředitelka Mgr. M. 

Kotěšovcová: 

4. září nastoupilo do ZŠ 51 žáků, z toho: 

6 žáků do 1. třídy 

13 žáků do 2. třídy 

10 žáků do 3. třídy 

12 žáků do 4. třídy 

10 žáků do 5. třídy 

Z důvodu malého počtu prvňáčků je spojena 1. a 2. třída. Dalších 13 žáků se vzdělává 

individuálně. V MŠ máme 13 žáků. 

Žáci dnes navštívili domov Clementas v Janovicích nad Úhlavou, se kterým škola navázala 

spolupráci, která bude pokračovat. 

K. Randák – kolik žáků je místních – 6. 

Dále projevil obavu, zda se plánovaná rekonstrukce podaří zvládnout a již poněkolikáté vznesl 

návrh, aby se rodičům žáků s trvalým pobytem v městysi, kteří nechodí do naší školy, 

kompenzovaly náklady na dovážení jejich dětí do jiných škol.  

Na toto mu bylo odpovězeno, že v době, kdy byl místostarostou a do funkce ředitele školy byl 

dosazen Mgr. Jansa, rodiče hromadně přehlašovaly své děti do jiných škol a nikdo jim nic 

nekompenzoval.  

Zprávu paní ředitelky vzalo zastupitelstvo na vědomí 

 

ad 5) Možnost koupě objektu čp. 7 v Čachrově – o tomto se částečně jednalo již na minulém 

zasedání, kdy bylo navrženo pozvat nějakého odborníka na posouzení stavu nemovitosti. Z jeho 

posudku vyplývá, že pro přestavbu objektu na víceúčelový dům pro využití městyse je tento 

objekt nevhodný a přestavba by byla velmi nákladná. Navíc starosta upozorňuje, že je 

projektován zcela nový objekt vedle stávajícího úřadu, který bude splňovat vše, co městys 

požaduje. 

PaedDr. Hranáčová zpochybňuje posudek, zdá se jí účelový.  

Starosta nechá hlasovat 

1 hlas pro koupi objektu, 7 hlasů proti, 1 hlas se zdržel 

 

ad 6) Výběr dodavatele nového nákladního automobilu nosiče kontejnerů – bylo osloveno 5 

dodavatelů z Plzeňského kraje, nabídku zaslali 4 dodavatelé (Volvo, MAN, Renault, DAF).  

Cenově nejvýhodnější nabídka je od společnosti Volvo Group Czech Republic s.r.o. za cenu 

1 889 900,- Kč bez DPH, navrženo schválit 

Schváleno 7 hlasy, 2 hlasy se zdržely 

 

ad 7) Organizační záležitosti společnosti Pošumavská odpadová s.r.o. – z důvodu přistoupení 

nového člena do společnosti, obce Čimice, je třeba schválit několik usnesení: 

 

Souhlas se zvýšením základního kapitálu společnosti Pošumavská odpadová s.r.o. o částku 

4 920,- Kč na novou celkovou výši 2 350 070,- Kč 

Schváleno 9 hlasy 
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Souhlas s tím, že se městys Čachrov vzdává svého přednostního práva k účasti na zvýšení 

základního kapitálu 

Schváleno 9 hlasy 

 

Souhlas s tím, že závazek k novému vkladu převezme obec Čimice, ve výši odpovídající počtu 

obyvatel dané obce násobeno 30,- Kč 

Schváleno 9 hlasy 

 

Nové znění společenské smlouvy společnosti Pošumavská odpadová, s.r.o. 

Schváleno 9 hlasy 

 

Pověření starosty zastupováním na valné hromadě společnosti Pošumavská odpadová, s.r.o. a   

aby hlasoval v souladu s výše uvedenými usneseními 

Schváleno 9 hlasy 

 

ad 8) smlouvu č. 1220900003 o poskytnutí podpory ze SFŽP ČR na částku 4 647 135,23 Kč – 

tuto smlouvu je nutno schválit, jinak nemohou být prostředky vyplaceny 

Schváleno 9 hlasy 

 

ad 9) Volba nového člena finančního výboru – dosavadní členka PaedDr. Hranáčová 

rezignovala na svoji funkci z důvodu, že výbor nepracuje dle jejích představ.  

Ing. Valeš, předseda tohoto výboru vysvětluje, že například sestavoval Závěrečný účet, ale 

k tomu členy nepřizval, protože by mu v tom vzhledem k náročnosti nepomohli. 

Starosta navrhuje za člena K. Randáka, ten členství odmítá. Jiný kandidát není, proto je 

navrženo volbu odložit 

Schváleno 9 hlasy 

 

ad 10) Rozpočtové opatření č. 5/2023 dle přílohy – navrženo schválit 

Schváleno 9 hlasy 

 

ad 11) Různé – v různém tentokrát nebylo nic 

 

ad 12) Diskuze: 

Do diskuze se nikdo nepřihlásil 

 

ad 13) Závěr 

Starosta poděkoval přítomným za účast a ukončil zasedání. 

 

 

 

Zapsala: Lenka Hřebcová.. ..……………………………………. 
 

Ověřili: Ing. Vlastimil Valeš..... ………………...………………. 
 

              Josef Brůha………………...……….………………….. 
 

Starosta: Josef Bejvl  ……………………………………………. 


